
 

 

Protokół Nr II/2014 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 10 grudnia 2014r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 14
05

 

Zamknięcie obrad – godz. 15
10 

 

Ad. 1 i 2 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 15 radnych, Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz 

Gminy Tomasz Suchoński oraz Skarbnik Gminy Urszula Lew. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Aleksandra Mikołajczyk– stażysta w Urzędzie Gminy. 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 14
05

 otworzył II Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 2 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad Sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

4. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie powołania składów i określenia przedmiotu działania komisji stałych Rady 

Gminy Wierzchowo – druk nr 3, 

b. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo – druk nr 4, 

c. w sprawie  wyboru Przewodniczącego komisji Rewizyjnej Rady gminy Wierzchowo– 

druk nr 5, 

d. w sprawie zmiany uchwały Nr VI/32/2011 z dnia 24 lutego 2011r. w sprawie ustalenia 

zasad wypłacania radnym i sołtysom diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych – 

druk nr 6. 



5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

6. Komunikaty i sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż rozszerza porządek 

obrad sesji o punkt „Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy Wierzchowo, jako punkt 3. 

Uzupełnia punkt 5 porządku obrad II sesji o dwa projekty uchwał: 

- w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wierzchowo – druk nr 7 – jako ppkt e, 

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2014 rok – druk nr 8 – jako ppkt f. 

 

Przewodniczący obrad Rady Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt 

chciałby jeszcze uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne 

istotne dla Rady lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie 

chciałby zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Po zmianach porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad Sesji. 

3.Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie powołania składów i określenia przedmiotu działania komisji stałych Rady 

Gminy Wierzchowo – druk nr 3, 

b) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo – druk nr 4, 

c)  w sprawie  wyboru Przewodniczącego komisji Rewizyjnej Rady gminy Wierzchowo– 

druk nr 5, 

d) w sprawie zmiany uchwały Nr VI/32/2011 z dnia 24 lutego 2011r. w sprawie ustalenia 

zasad wypłacania radnym i sołtysom diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych – 

druk nr 6, 

e) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wierzchowo – druk nr 7, 

f) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2014 rok. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Komunikaty i sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia I Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 1 grudnia 2014 roku został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem dzisiejszej 

sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych w nim 

zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 

1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 



Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z I sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z I sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

 

Na sesji interpelacje i zapytania złożyli: 

 

1. Radna Genowefa Rosochowata złożył na piśmie jedną interpelację o następującej treści: 

 

1) Interpelację kieruję do Wójta Gminy Wierzchowo. Interpelacja dotyczy wybitych szyb 

w wiacie przystankowej, która znajduje się przy blokach mieszkalnych w Żabinie. W 

wiacie wybite zostały dwie szyby. Dzieci oczekujące na autobus stoją w przeciągu. Do 

środka wiaty zawiewa śnieg i deszcz. W imieniu mieszkańców Żabina proszę, w 

miejsce szyb plastikowych zamontować blachę, która będzie trwała i mniej podatna na 

dewastacje. 

 

2. Radny Ryszard Borowicz złożył na piśmie jedną interpelację o następującej treści: 

 

1) Dnia 10 czerwca 2014r. Komisja dokonał kontroli gwarancyjnej drogi 

wojewódzkiej w części przebiegającej przez wieś Sośnica w Gminie Wierzchowo. 

Część stwierdzonych usterek została naprawiona, np. pomalowano przejście dla 

pieszych przy sklepie, przy posesji nr 25 i na skrzyżowaniu naprawiono linie 

podłużne, za co dziękuję. Natomiast stan studzienek jest zły, szczególnie tych 

obłożonych kostką kamienną, są zapadnięte, część pokryw metalowych jest luźna, 

co powoduje, że dzwonią po najechaniu przez duże samochody, również 

samochody po najechaniu na zapadnięte pokrywy powodują odgłosy i wstrząsy. 

Sytuacja ta dotyczy np. studzienek przy posesji nr 2,3,7,35,45. Stukot, dzwonienie 

i wstrząsy są dokuczliwe szczególnie w nocy i źle wpływają na budynki. 

Naprzeciw posesji nr 34 asfalt jest zagłębiony, dlatego po opadach stoi rozległa 

kałuża, prowizoryczne odprowadzenie wody jest mało skuteczne. Zimą kałuża 

zamarza i stanowi niebezpieczeństwo, sytuacja ma miejsce na łuku drogi i przy 

przejściu dla pieszych. Wnoszę o naprawienie usterek wskazanych w interpelacji. 

Proszę też o informacje, jakie jest stanowisko Wojewódzkiej Komisji do spraw 

bezpieczeństwa w sprawie dodatkowych przejść dla pieszych w miejscowości 

Sośnica, o które w imieniu mieszkańców prosiłem we wcześniejszej interpelacji. 

 

3.Radny Józef Janicki zapytał Wójta Gminy, czy można przyspieszyć termin wyborów 

sołtysów ze względu na pobór podatków w drodze inkasa. Inkasentami są wyznaczeni 

imiennie sołtysi, którzy ustalani są uchwałą Rady Gminy, która jest ogłaszana w Dzienniku 



Urzędowym, a ogłaszanie trawa około od jednego miesiąca do półtora miesiąca, może być 

problem z poborem podatków przez sołtysów w poszczególnych sołectwach. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dalszej dyskusji zamknął punkt 4 

porządku obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 14
15

-14
30

. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

15 radnych i przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr II/3/2014 w sprawie powołania składów i określenia przedmiotu 

działania komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr II/4/2014 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

3) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

uchwałę Nr II/5/2014 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Wierzchowo– która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

4) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr II/6/2014 w sprawie zmiany uchwały Nr VI/32/2011 z dnia 24 lutego 

2011r. w sprawie ustalenia zasad wypłacania radnym i sołtysom diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych – która stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

 

5) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr II/7/2014 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 



6) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr II/8/2014 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2014 

rok – która stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 6. 

 

 

Ad. 6 

 

Wójt poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na dzisiejszej sesji, 

zostaną udzielone na piśmie. 

Na zapytanie Radnego Józefa Janickiego odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, który omówił procedurę wyborów sołtysów. Zgodnie ze statutami sołectw sołtysa 

i radę sołecką wybiera się nie później niż cztery miesiące po wyborach do rady gminy, to jest 

do 16 marca 2015r. i do czasu wyznaczenia nowych inkasentów obecni inkasenci  

wyznaczeni do poboru podatków mogą je pobierać, ponieważ Rada Gminy uchwałą ustaliła 

inkasentów imiennie, a nie na podstawie pełnionej funkcji sołtysa. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 6 porządku obrad 

i przystąpił do realizacji pkt 7. 

 

 

Ad. 7 

 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz poinformował, że następna sesja odbędzie się pod 

koniec grudnia ( w okresie międzyświątecznym). 

 

Wójt Jan Szewczyk zakomunikował, że jak co roku w Henstedt-Ulzburg odbędzie się Bal 

Burmistrza. Chętni (8 osób) powinni zgłosić się do pracownika Urzędu ds. obsługi rady 

gminy D.Łukasz          56ewskiej. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 7 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji pkt 8. 

 

Ad. 14 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 15
10

 zamknął obrady II sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Rady 

 

        Andrzej Kaczorkiewicz 
Podpis protokolantów: 

1. A.Mikołajczyk  …………………. 

2. D.Łukaszewska  …………………. 


